
 

   

 

Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-7/2024 
 
 

ZÁPISNICA 
z 53. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 

Miesto konania: Mestský úrad, Štefánikovo námestie 1, 052 70 Spišská Nová Ves 
 
Dátum a čas konania: 19.09.2024, od 10:00 hod. do 12:00 hod. 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
1. Lukáš Pitek, predseda SR FNPŠ (prezenčne) 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ (prezenčne) 
3. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ (prezenčne) 
4. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ (prezenčne) 
5. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ (dištančne) 
6. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ (prezenčne) 
7. Ján Záhončík, člen SR FNPŠ (dištančne) 
8. Ján Pivovarník, člen SR FNPŠ (prezenčne) 
9. Pavol Bečarik, člen SR FNPŠ (prezenčne) 
10. Milan Ľalík, člen SR FNPŠ (prezenčne) 
11. Jozef Božik, člen SR FNPŠ (prezenčne) 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 

- 
 
Členovia DR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

Miloš Tomáš, predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu Ministerstva cestovného ruchu 
a športu Slovenskej republiky 

 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ (prezenčne) 
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie 
FNPŠ (dištančne) 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ (prezenčne) 
Peter Drenčák, projektový manažér pre športovú infraštruktúru národného významu kancelárie FNPŠ 
(prezenčne) 

 
Prizvaní hostia a prísediaci na zasadnutí: 

Ján Krišanda, štátny tajomník pre šport Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky 
(prezenčne) 
Vladimír Hovaňák, riaditeľ príspevkovej organizácie Správy telovýchovných zariadení (prezenčne) 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len “SR FNPŠ”) otvoril p. L. Pitek, ktorý privítal štátneho 
tajomníka pre šport Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky p. J. Krišandu, členov SR FNPŠ, 
zamestnancov kancelárie FNPŠ a prítomných prísediacich. Skonštatoval, že podľa článku 4 ods. 3 Rokovacieho 
poriadku SR FNPŠ je SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR FNPŠ poveril p. P. 
Drenčáka a overením zápisnice p. S. Ondrejčákovú. P. L. Pitek požiadal členov SR FNPŠ, aby v zmysle § 7 ods. 
6 zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) hlasovali o nezverejňovaní zvukového záznamu v úvode 
zasadnutia SR FNPŠ. Zároveň vyzval verejnosť, aby v prípade schválenia tohto uznesenia nevyhotovovala žiadne 
záznamy. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky alebo pripomienky k tomuto bodu zo strany členov SR FNPŠ, p. L 
Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
Pán L. Pitek skonštatoval, že návrh programu 53. zasadnutia SR FNPŠ spolu s podkladmi k jednotlivým bodom 
rokovania bol doručený všetkým členom SR FNPŠ v riadnom termíne - 7 dní pred konaním zasadnutia SR FNPŠ. 
Následne požiadal členov SR FNPŠ o vyjadrenie alebo predloženie návrhov na zmenu alebo doplnenie 
predloženého návrhu programu zasadnutia SR FNPŠ. 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Športová infraštruktúra na území mesta Spišská Nová Ves - história, stav a perspektívy predstavené 

zástupcami mesta 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
5. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
6. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 2024 

a 2025 
7. Športová infraštruktúra národného významu 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 
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b) schvaľovanie žiadosti o predĺženie termínu na čerpanie príspevku upraveného v zmluve 
o príspevku na projekt podpory športu 

9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie žiadosti o udelenie súhlasu 
c) schvaľovanie žiadosti o zmenu spolufinancovania projektu 
d) schvaľovanie žiadosti o zmenu rozpočtu projektu 

11. Informácia o aktuálnom stave výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ 
č. 2024/001 

12. Rôzne 
 
Z dôvodu pracovnej vyťaženosti p. J Božíka, ktorý sa nemohol zúčastniť celého zasadnutia. p. L Pitek predniesol 
návrh, aby došlo k zmene programu zasadnutia SR FNPŠ, pričom bod 7. Športová infraštruktúra národného 
významu bol presunutý na bod 3 programu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky alebo pripomienky k tomuto bodu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek 
navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/7/2024 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Športová infraštruktúra na území mesta Spišská Nová Ves - história, stav a perspektívy 

predstavené zástupcami mesta 
3. Športová infraštruktúra národného významu 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
6. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
7. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 

2024 a 2025 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 
b) schvaľovanie žiadosti o predĺženie termínu na čerpanie príspevku upraveného v zmluve 

o príspevku na projekt podpory športu 
9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie žiadosti o udelenie súhlasu 
c) schvaľovanie žiadosti o zmenu spolufinancovania projektu 
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d) schvaľovanie žiadosti o zmenu rozpočtu projektu 
11. Informácia o aktuálnom stave výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 
obyvateľov“ č. 2024/001 

12. Rôzne 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NA ÚZEMÍ MESTA SPIŠSKÁ NOVÁ VES - HISTÓRIA, STAV A 
PERSPEKTÍVY PREDSTAVENÉ ZÁSTUPCAMI MESTA 
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a odovzdal slovo p. V. Hovaňákovi, riaditeľovi príspevkovej organizácie Správy 
telovýchovných zariadení (STEZ”). 
 
Pán V. Hovaňák predstavil športovú infraštruktúru mesta Spišská Nová Ves, ktorú STEZ spravuje. Zdôraznil, že 
väčšina športovísk má viac ako 50 rokov a vyžaduje významné investície z dôvodu investičného dlhu. Za 
posledných päť rokov sa stabilizovalo tempo rekonštrukcií, pričom každoročne sa realizujú menšie aj väčšie 
projekty. STEZ spravuje najväčšie športoviská, pričom väčšina investícií sa uskutočňuje v spolupráci s mestom 
Spišská Nová Ves. 
 
V posledných rokoch sa podarilo zrealizovať viaceré významné rekonštrukcie, medzi ktoré patria: 
 

• Futbalový štadión (2012) – výstavba novej tribúny, rekonštrukcia zázemia a inžinierskych rozvodov. 

• Atletický štadión (2023/2024) – po 60 rokoch bola vykonaná kompletná rekonštrukcia, ktorá zahŕňala 
nový 6-dráhový ovál a 8-dráhovú rovinku, investícia dosiahla hodnotu 1,3 milióna eur, pričom Slovenský 
atletický zväz sa na nej podieľal spoluúčasťou. 

• Športová hala a krytá plaváreň – bola vykonaná rekonštrukcia technologického zariadenia, vrátane 
vykurovania a bazénovej technológie. Projekt bol financovaný aj z dotácií Úradu vlády SR. 

• Tréningová ľadová plocha (40x20 m) – novovybudovaná a zastrešená tréningová ľadová plocha s 
novými inžinierskymi rozvodmi, mantinelmi a zázemím, plne využívaná na tréningy hokejistov, 
krasokorčuliarov a shorttracku (prevažne mládeže). 

 
Ďalšou významnou oblasťou investícií sú cyklochodníky, ktorých výstavba stála 872-tisíc eur. Tieto chodníky 
prepájajú mestské časti a športoviská, pričom aktuálne sú štyri cyklochodníky funkčné. Mesto Spišská Nová Ves 
sa tiež venuje revitalizácii vnútroblokov a detských ihrísk, pričom v súčasnosti prebieha príprava ďalších projektov, 
ako napríklad revitalizácia vnútrobloku na sídlisku Západ. 
 
Realizované projekty so spoluúčasťou FNPŠ zahŕňajú: 

 
• Tréningové atletické centrum so zázemím na atletickom štadióne. 

• Multifunkčné ihrisko na Základnej škole Lipovej, kde sa nevyužívané asfaltové plochy premenili na 
nové ihrisko. 

• Rekonštrukcia umelej trávy na futbalovom štadióne, ktorá má byť dokončená v priebehu 09/2024. 
 
Na tieto tri projekty bolo preinvestovaných celkovo 7,9 milióna eur, pričom 58 % bolo financovaných z externých 
zdrojov a 42 % (3,2 milióna eur) pochádzalo z vlastných zdrojov mesta Spišská Nová Ves. 
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STEZ neustále pripravuje nové projekty, pričom jedným z najvýznamnejších je modernizácia zimného štadióna, 
ktorá je plne pripravená na realizáciu. Tento projekt vznikol aj vďaka podpore pána primátora (p. P. Bečarik), ktorý 
podporuje pripravenosť na realizáciu investičných projektov. 

 
V rámci prvej etapy modernizácie je naplánované: 

 
• Vybudovanie nových šatní pre mládež. 

• Rekonštrukcia existujúcich šatní. 

• Inštalácia fotovoltaického zariadenia pre zvýšenie energetickej efektívnosti. 

• Rozšírenie sociálnych zariadení. 

• Výstavba nových bufetov a rekonštrukcia existujúcich. 

• Doplnková vzduchotechnika a inštalácia multimediálnej kocky. 
 

Súčasná infraštruktúra štadióna už nepostačuje na plnohodnotnú organizáciu medzinárodných podujatí (50 rokov 
stará budova priebežne prechádza čiastkovými modernizáciami). Celková investícia do modernizácie zimného 
štadióna je naplánovaná na 5,85 milióna eur. Prezentácia bola doplnená o  aktuálne fotografie a vizualizácie, ktoré 
znázorňujú, ako by mali priestory budovy po modernizácii vyzerať. 
 
Ďalší významný projekt (momentálne už vo fáze dokončenej projektovej dokumentácie) je výstavba skateparku, 
ktorý bude súčasťou voľnočasového areálu. Tento areál bude slúžiť všetkým vekovým kategóriám a bude voľne 
prístupný v centre mesta. Predpokladaná hodnota projektu je 1,9 milióna eur. 

 
V rámci tenisového areálu je naplánovaná výstavba dvojkurtovej tenisovej haly, ktorá by umožňovala celoročnú 
prevádzku. Predpokladaná investícia do tohto projektu je 2,9 milióna eur. 

 
Posledným projektom vo fáze architektonickej štúdie je rekonštrukcia športovej haly, vrátane dobudovania 
druhého nadzemného podlažia s novou telocvičňou a zázemím pre športovcov a verejnosť. 

 
Pán P. Bečarik následne prevzal slovo a poďakoval za podporu FNPŠ počas uplynulých piatich rokov, vyjadrujúc 
nádej na pokračovanie úspešných projektov. Zároveň vyjadril vďaku za prijatie pozvania do mesta Spišská Nová 
Ves a za príležitosť oboznámiť členov SR FNPŠ s problémami, ktorým čelia miestni športovci. 
 
V rámci nasledujúcej diskusie členov SR FNPŠ sa p. L. Pitek ujal slova a poďakoval v mene členov SR FNPŠ za 
možnosť navštíviť mesto Spišská Nová Ves. Ocenil význam investícií do športovej infraštruktúry naprieč 
Slovenskom a vyzdvihol fakt, že Spišská Nová Ves je lídrom v oblasti športovísk v regióne Spiša. Zdôraznil potrebu 
odvahy a zanietenia pri budovaní športovej infraštruktúry, ako aj dôležitosť presviedčania mestského zastupiteľstva 
a občanov o prínosoch týchto projektov. Osobitne sa zameral na zimný štadión, ktorý je súčasťou žiadosti o 
zaradenie medzi športoviská infraštruktúry národného významu (ŠINV). V súvislosti s plánovanou investíciou 
spomenul, že Spišská Nová Ves spolu s Michalovcami kandiduje na organizáciu Majstrovstiev sveta v ľadovom 
hokeji do 18 rokov v roku 2026, čo podčiarkuje význam modernizácie štadióna. Poukázal na technické nedostatky, 
ako je absencia vzduchotechniky, a zdôraznil, že po rekonštrukcii by energetické úspory mali dosiahnuť až 30 %. 
Na záver vyjadril podporu zaradeniu zimného štadióna medzi ŠINV a vyjadril presvedčenie, že organizácia 
Majstrovstiev sveta do 18 rokov prinesie dôstojné podmienky. Ocenil tiež odvahu a zanietenie predstaviteľov mesta 
Spišská Nová Ves pri budovaní športovej infraštruktúry. 

 
Pán J. Božík následne vystúpil a zdôraznil, že v dôsledku súčasnej hospodárskej situácie, ovplyvnenej 
nepriaznivými ekonomickými prognózami pre samosprávy, bude potrebné zvýšiť odhadované náklady na 
plánované investície. Poukázal na to, že aktuálne projekty budú stáť viac, ako sa pôvodne predpokladalo. Ďalej 
informoval, že ministerstvá financií, školstva a životného prostredia SR boli oslovené na diskusiu o budúcich 
výzvach samospráv, ktoré čelia značným finančným obmedzeniam. Varoval, že v prípade ďalších rozpočtových 
škrtov môže dôjsť k obmedzeniu prevádzky športových zariadení, pričom športový sektor by mohol byť jedným z 
prvých, ktoré pocítia dôsledky úsporných opatrení. Upozornil na problémy s prevádzkovaním športovísk, najmä na 
nedostatok financií potrebných na spolufinancovanie. Zároveň poukázal na skutočnosť, že niektoré športové kluby 
platia len minimálne poplatky za využívanie športových zariadení, čo ohrozuje udržateľnosť ich prevádzky. P. J. 



   

 

 6 

Božík vyjadril obavu, že ak vláda neprijme vhodné opatrenia, mnohé športové zariadenia môžu zaniknúť. Zároveň 
predpokladal, že tlak verejnosti a poslancov na riešenie tejto situácie bude narastať, čo by mohlo viesť k snahám 
o zníženie registračných poplatkov pre žiadateľov o príspevky a zníženie prevádzkových nákladov. Na záver 
zdôraznil, že súčasná situácia bude mať vážne dôsledky na fungovanie samospráv, najmä v oblasti podpory športu, 
a upozornil, že nárast nákladov, napríklad v dôsledku legislatívnych zmien ako zvýšenie DPH, ovplyvní 
financovanie prebiehajúcich projektov. 
 
Pán L. Pitek následne reagoval na predošlé príspevky. Vyjadril porozumenie k dôležitosti problematiky a poďakoval 
za poskytnuté informácie. Ocenil, že tieto informácie získali priamo od člena SR FNPŠ, a zdôraznil potrebu 
vytvorenia platformy na efektívnu komunikáciu s dotknutými subjektmi. Uviedol, že je nevyhnutné využívať politické 
väzby na presviedčanie kompetentných osôb a hľadanie mechanizmov na zlepšenie podmienok v športovom 
sektore. 

 
Členovia SR FNPŠ sa následne venovali diskusii na tému miery povinného spolufinancovania žiadateľa v rámci 
žiadosti o poskytnutie príspevku. 
 
P. L. Pitek uviedol, že v rámci predchádzajúcej výzvy (INFRA 4) bol záujem zo strany žiadateľov historicky najväčší, 
pričom podiel samospráv voči ostatným žiadateľom bol približne 50 %. Pri tvorbe novej výzvy (INFRA 5) zdôraznil 
potrebu venovať pozornosť názoru samospráv, keďže ich úspech pri získavaní finančných prostriedkov je zásadný 
pre realizáciu projektov. Upozornil tiež, že je dôležité vyhnúť sa znižovaniu kritérií na minimálne požiadavky, aby 
sa zachovala optimalizácia procesov a ukázal sa jasný smer pre spolufinancovanie. Pán P. Bečarik k tomu dodal, 
že podľa aktuálnych prognóz bude pre mestá spolufinancovanie projektov, v súlade s podmienkami výziev, 
významnou výzvou. 
 
Pán J. Božík následne upozornil na situáciu, kde niektoré samosprávy využívajú športoviská predovšetkým na 
komerčné účely, zatiaľ čo iné ich poskytujú miestnym športovým klubom, čo vytvára rozdiely v ekonomickej 
udržateľnosti týchto zariadení. Ako príklad uviedol športové zariadenie, kde zimný štadión nevyužívajú žiadne 
detské družstvá, ale je prioritne prenajímaný verejnosti na komerčný účel. Navrhol, aby sa pri budúcom hodnotení 
žiadostí zohľadňovalo, do akej miery samosprávy investujú do športových aktivít, koľko detí športuje v týchto 
zariadeniach, a aby infraštruktúra nebola vytváraná iba pre zárobkové účely. 
 
Pán J. Krišanda v reakcii na príspevok vyjadril podporu myšlienke, že pri posudzovaní žiadostí o financovanie by 
sa malo zohľadňovať, či mesto alebo obec má aktívne športové kluby a akou mierou sa podieľa na spolufinancovaní 
športových zariadení. 
 
Pán L. Pitek v reakcii na príspevok uviedol, že práve tieto témy budú predmetom diskusie pri nastavovaní kritérií v 
rámci pripravovanej výzvy (INFRA 5). To by umožnilo vytvoriť viaceré kritériá, ktoré by lepšie reflektovali schopnosť 
samospráv udržiavať športovú infraštruktúru. 
 
Pán J. Krišanda v reakcii na príspevok upozornil na zmenu v systéme financovania športových aktivít, kde financie, 
ktoré predtým smerovali priamo do miest a škôl, teraz prichádzajú do obcí. Poukázal na problém, že obce často 
využívajú tieto prostriedky len na občasné športové podujatia, namiesto pravidelnej podpory športových aktivít detí, 
ktoré trénujú aj mimo obce. Tento model nepodporuje dlhodobú udržateľnosť športovania, a preto navrhol zvážiť 
úpravu systému financovania. Na záver sa rozlúčil a pozval všetkých na stretnutie SR FNPŠ vo Vranove nad 
Topľou. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území 
mesta Spišská Nová Ves - história, stav a perspektívy predstavené zástupcami mesta. 
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Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU 
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a požiadal p. P Drenčáka ako spracovateľa materiálu, aby informoval členov SR 
FNPŠ o aktuálnom stave vývoja projektov ŠINV vrátane pripravených základných prehľadov. Osobitne oznámil, že 
po prezentácii aktuálneho stavu ŠINV budú členovia SR FNPŠ diskutovať o piatich projektoch, ktoré by mali byť 
zaradené do tejto kategórie, a o dvoch ďalších projektoch, ktoré sú kvalifikované na poskytnutie príspevku. 
 
Peter Drenčák predložil SR FNPŠ informácie o stave projektov ŠINV: 
  

A. Prehľad žiadostí zo zásobníka projektov na zaradenie do ŠINV, ktoré kancelária postupuje správnej 
rade na prerokovanie 

 
1. Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi (Mesto Spišská Nová Ves) 

• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 5.000.000 € 

• Aktuálny stav: Doručená žiadosť o zaradenie projektu do ŠINV  
2. Obnova zimného štadióna a vybudovanie tréningovej haly v Michalovciach (Mesto Michalovce) 

• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 5.000.000 € 

• Aktuálny stav: Doručená žiadosť o zaradenie projektu do ŠINV  
 
V diskusii k projektom Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi a Obnova zimného štadióna a 
vybudovanie tréningovej haly v Michalovciach p. L. Pitek doplnil, že tieto projekty sú kľúčové pre prípravu na 
Majstrovstvá sveta v ľadovom hokeji do 18 rokov, ktoré sa budú konať v roku 2026. Diskusie o týchto projektoch 
už prebiehajú so Slovenským zväzom ľadového hokeja. 
 

3. Olympijské centrum talentovanej mládeže Stupava (Sport Park Stupava s.r.o.) 

• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 4.500.000 € 

• Aktuálny stav: Doručená žiadosť o zaradenie projektu do ŠINV  
 
V diskusii k projektu Olympijského centra talentovanej mládeže Stupava pán G. Asványi informoval, že 
Slovenský olympijský a športový výbor (SOŠV) je kľúčovým partnerom a projekt považuje za strategický. Tento 
projekt je v súlade so stratégiou rozvoja športu na Slovensku do roku 2030 a predstavuje pilotný projekt na 
vytváranie regionálnych centier excelentnosti. Projekt sa zameriava nielen na výstavbu športovej infraštruktúry, ale 
aj na podporné služby, vrátane spolupráce s inštitúciami, ako je Národné športové centrum. Cieľom je poskytovať 
mládeži širokú škálu podpory, vrátane psychologického poradenstva, výživového poradenstva, testovania a 
dlhodobej spolupráce so športovými tímami. SOŠV už realizoval podobné projekty v Šamoríne (Multifunkčný rezort 
X-Bionic) a v Košiciach (Národné olympijské centrum plaveckých športov). Tento projekt by bol tretím takýmto 
centrom. Členom SR bolo odporučené projekt podporiť a zaradiť ho medzi projekty ŠINV, s ktorými bude FNPŠ 
ďalej pracovať na doplnení informácií a projektovej pripravenosti. Tento pilotný projekt má potenciál rozšíriť sa do 
ďalších regiónov Slovenska, čím by sa vytvorila sieť regionálnych centier excelentnosti pre športovú mládež. V 
krátkom čase sa očakáva dodanie všetkých potrebných náležitostí, ktoré umožnia kvalifikáciu projektu na 
poskytnutie príspevku. 
 

4. Rekonštrukcia a modernizácia štadióna City Arena – Trnava (City Arena a.s.) 
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• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 999.999 € 

• Aktuálny stav: kancelária v rámci overenia žiadosti vykonala formálnu kontrolu žiadosti so záverom: 
žiadosť spĺňa náležitosti podľa § 17 ods. 4 Zákona č. 310/2019 Z. z., žiadosť postupuje kancelária 
správnej rade na posúdenie. 

 
V diskusii k projektu Rekonštrukcia a modernizácia štadióna City Arena – Trnava p. L. Pitek uviedol, že projekt 
je súčasťou príprav na Majstrovstvá Európy do 21 rokov v roku 2025. Počas prehliadky športovej infraštruktúry boli 
zistené technologické nedostatky, ktoré je potrebné odstrániť pred týmto medzinárodným podujatím. Kľúčové bude 
zabezpečiť vysokú úroveň infraštruktúry, s dôrazom na technologické zabezpečenie miest konania podujatí. 
 

5. Národné tréningové centrum žiactva – Malá Franková (IMMOBAU s.r.o.) 

• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 4.966.648,63 € 

• Aktuálny stav: kancelária v rámci overenia žiadosti vykonala formálnu kontrolu žiadosti so záverom: 
žiadosť spĺňa náležitosti podľa § 17 ods. 4 Zákona č. 310/2019 Z. z., žiadosť postupuje kancelária 
správnej rade na posúdenie. 

 
V rámci diskusie členov SR FNPŠ k projektu Národného tréningového centra v Malej Frankovej bola p. M. 
Drábom položená otázka o garantovanej vyťažiteľnosti centra, konkrétne koľko mesiacov ročne bude centrum 
využívané. Členovia sa zhodli, že ide o projekt, ktorý má strategický význam pre zjazdové lyžovanie na Slovensku, 
avšak jeho prevádzka môže byť potencionálne obmedzená poveternostnými podmienkami. Diskusia pokračovala 
o tom, že Slovenský zväz lyžovania už členom FNPŠ prezentoval svoju ambíciu budovať tréningové centrá a 
Národné tréningové centrum v Malej Frankovej je pilotným projektom. Bude záležať na zväze, aby zabezpečil jeho 
maximálne využitie počas zimných mesiacov, pričom správna rada plánuje zohľadniť tieto podmienky aj v zmluvách 
o využívaní infraštruktúry. V tejto súvislosti boli členovia SR FNPŠ upozornení na odporúčanie Útvaru hodnoty za 
peniaze, ktoré zahŕňa podmienku zabezpečenia dostupnosti centra pre športovcov za primerané ceny (oproti 
komerčným cenám). V závere diskusie sa členovia zhodli na tom, že projekt má veľký potenciál, avšak bude 
potrebné dbať na jeho efektívne využitie počas zimnej sezóny, aby prinášal očakávané výsledky. 
 

B. Prehľad stavu projektov zaradených do ŠINV  
 

1. Prestavba MKP na Národné olympijské centrum (TEPELNÉ HOSPODÁRSTVO spoločnosť s 
ručením obmedzeným Košice) 

• Aktuálny stav: Dodatok č. 2 k Zmluve o príspevku uzatvorený, projekt v realizácii, žiadne nové 
skutočnosti. 

• Osobitné skutočnosti: uzatvorenie Dodatku č. 2 k Zmluve o príspevku na projekt podpory športu č. 
2023/SINV-08 

2. Rekonštrukcia hracej plochy AS Trenčín (AS TRENČÍN a.s.) 

• Aktuálny stav: projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 
3. Obnova a modernizácia Steel arény (Košická aréna) 

• Aktuálny stav: projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 
4. Rekonštrukcia hracej plochy MŠK Žilina (MŠK Žilina a.s.) 

Aktuálny stav: projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 
5. Obnova kritickej infraštruktúry Zimného štadióna Ondreja Nepelu (Hlavné mesto Bratislava) 

• Aktuálny stav: Prijímateľ nesplnil podmienky pre uzatvorenie zmluvy na poskytnutie 2. časti 
príspevku, prijímateľ predbežne komunikoval žiadosť o zmenu schváleného rozpočtu z dôvodu 
zvýšenia ceny položky 

• Osobitné skutočnosti: Výška celého príspevku FnPŠ: 983.350  € / zatiaľ neposkytnutý príspevok: 
700.794,63 € (2.časť príspevku) 

6. Modernizácia plavárne Pasienky (Hlavné mesto Bratislava) 

• Aktuálny stav: projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 
7. Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) 

• Aktuálny stav: projekt zrealizovaný, prebieha finančná kontrola vyúčtovania. 
8. Výstavba štadióna Futbal Tatran Aréna v Prešove (Futbal Tatran Aréna, s.r.o.) 

• Aktuálny stav: Projekt v realizácii, žiadne nové skutočnosti. 
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9. Výstavba viacúčelovej športovej haly – EUBA (Ekonomická univerzita) 

• Aktuálny stav: Projekt zrealizovaný, prebieha finančná kontrola vyúčtovania. 
10. Rekonštrukcia NTC po 20 rokoch (Národné tenisové centrum, a.s.) 

• Aktuálny stav: Projekt zrealizovaný, prebieha finančná kontrola vyúčtovania. 
11. Modernizácia NBC Osrblie (Slovenský zväz biatlonu) 

• Aktuálny stav: Projekt zrealizovaný, prebieha finančná kontrola vyúčtovania. 
12. Výstavba multifunkčnej športovej haly (ARÉNA DSZ a.s.) 

• Aktuálny stav: projekt nerealizovaný – z dôvodu nevyjasneného financovania 
 

C. Prehľad novo doručených žiadostí na zaradenie do ŠINV 
  

1. Areál voľného času – Vojenský dvor (ŠportPark Kopčianska s.r.o.) 

• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 5.000.000 € 

• Typ športovej infraštruktúry: športová hala 

• Typ projektu: výstavba; 

• Aktuálny stav: Doručená žiadosť o zaradenie projektu do ŠINV, vyplnený dotazník aktualizácie stavu 
projektu predložený, projekt zaradený do zásobníka projektov ŠINV 

• Stručná charakteristika projektu: cieľom projektu je výstavba Národného regionálneho multifunkčného 
tréningového centra v Bratislave, vhodného na celoročnú športovú prípravu športovcov rôznych 
vekových kategórií a výkonnostných úrovní. Projekt reaguje na nedostatok športovej infraštruktúry 
pre rekreačný aj vrcholový šport v regióne. 
   

2. FREESTYLE ACADEMY – (ENJOY THE RIDE) 

• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 1.150.000 € 

• Typ športovej infraštruktúry: iné otvorené športové zariadenie určené na vykonávanie športu 

• Typ projektu: výstavba; 

• Aktuálny stav: Doručená žiadosť o zaradenie projektu do ŠINV, vyplnený dotazník aktualizácie stavu 
projektu predložený, projekt zaradený do zásobníka projektov ŠINV  

• Stručná charakteristika projektu: cieľom projektu je vybudovanie komplexného, multifunkčného 
športového priestoru na tréning a súťaže vo freestyle BMX v súlade s medzinárodnými štandardmi. 
Cieľom je podpora a rozvoj freestyle BMX na Slovensku, zvýšenie športového záujmu medzi 
mládežou a športovcami a posilnenie športovej infraštruktúry. Projekt má podporu Slovenského zväzu 
cyklistiky (SZC). 
  

3. Olympijské centrum talentovanej mládeže Stupava – (Sport Park Stupava s.r.o.) 

• Požadovaná výška celého príspevku FnPŠ: 4.500.000 € 

• Typ športovej infraštruktúry: športová hala; športové ihrisko; telocvičňa; iné kryté športové zariadenie 
určené na vykonávanie športu; 

• Typ projektu: modernizácia; rekonštrukcia; výstavba; 

• Aktuálny stav: Doručená žiadosť o zaradenie projektu do ŠINV, vyplnený dotazník aktualizácie stavu 
projektu predložený, projekt zaradený do zásobníka projektov ŠINV 

• Stručná charakteristika projektu: cieľom projektu je vybudovanie Olympijského centra talentovanej 
mládeže v Stupave s cieľom vytvoriť moderné multifunkčné športové zariadenie pre prípravu mladých 
športovcov, vrátane členov reprezentácie. Projekt sa zameriava na podporu talentovanej mládeže a 
vrcholových športovcov na Slovensku. Projekt má podporu Slovenského olympijského a športového 
výboru (SOŠV). 
  

4. Tréningová ľadová plocha na ul. Pod Kalváriou 50 v Prešove – (Mesto Prešov) 

• Aktuálny stav: Doručená žiadosť o zaradenie projektu do ŠINV, vyplnený dotazník aktualizácie stavu 
projektu nepredložený 

• Osobitné skutočnosti: žiadne 

• Stručná charakteristika projektu: cieľom projektu je výstavba tréningovej ľadovej plochy na ulici Pod 
Kalváriou 50. Projekt sa zameriava na zlepšenie infraštruktúry zimných športov a na podporu 
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športových aktivít pre obyvateľov mesta a okolia. Tréningová ľadová plocha by bola súčasťou 
multifunkčného areálu, ktorý zahŕňa zimný štadión, velodróm a iné športové zariadenia. Projekt má 
za cieľ podporiť profesionálne aj amatérske športové kluby a rozšíriť možnosti tréningu pre mládež a 
profesionálnych športovcov. Rekonštrukcia zimného štadióna už bola financovaná v hodnote 
4.900.000 € z vlastných zdrojov mesta. Ďalšie investície budú smerovať do výstavby tréningovej 
ľadovej plochy a multifunkčnej kocky na využitie pre rôzne športy. 

 
Všetky sprievodné dokumenty tvoria súčasť priečinka v podkladoch pre 53. zasadnutie SR FNPŠ. 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti o príspevok na projekt podpory športu ŠINV 
„Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi“ (Mesto Spišská Nová Ves), bol prednesený 
potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade p. P. Bečarika, ktorý bol vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 
1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia.  
 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/7/2024 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt 
podpory športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení nasledovných projektov do programu 
športovej infraštruktúry národného významu  

a) Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi, žiadateľ Mesto Spišská Nová Ves 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0  
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Bečarik) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu. 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt 
podpory športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení nasledovných projektov do programu 
športovej infraštruktúry národného významu  

b) Národné tréningové centrum žiactva - Malá Franková, žiadateľ IMMOBAU s.r.o.,  
c) Rekonštrukcia a modernizácia štadióna City Arena - štadión A. Malatinského, žiadateľ City-

Arena a.s,  
d) Obnova zimného štadióna a vybudovanie tréningovej haly v Michalovciach, žiadateľ Mesto 

Michalovce 
e) Olympijské centrum talentovanej mládeže Stupava, žiadateľ Sport Park Stupava s.r.o. 
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3. Správna rada Fondu na podporu športu na základe žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa 
§ 15a zákona o fonde predloženej žiadateľom IMMOBAU, s.r.o. doručenej písomne dňa 15.08.2023 a 
doručenej elektronicky do systému eGrant dňa 10.04.2024:  

a) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Národné tréningové centrum 
žiactva - Malá Franková“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške  4 
966 648,63 €,- EUR podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde,  
b) poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po predložení všetkých potrebných podkladov a stanoviska Protimonopolného úradu SR k 
splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc.  

4. Správna rada Fondu na podporu športu na základe žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa 
§ 15a zákona o fonde predloženej žiadateľom City-Arena, a.s. doručenej písomne dňa 12.06.2024 a 
doručenej elektronicky do systému eGrant dňa 10.09.2024: 

a) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Rekonštrukcia a modernizácia 
štadióna City Arena - štadión A. Malatinského“ ako športovej infraštruktúre národného významu v 
maximálnej výške  999 999,00 €,- EUR podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde,  
b) poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po predložení všetkých potrebných podkladov a stanoviska Protimonopolného úradu SR k 
splneniu podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. L. Pitek a odovzdal slovo  p. P. Drenčákovi, aby vykonal kontrolu 
plnenia uznesení.  
 
Pán P. Drenčák informoval členov SR FNPŠ, že kancelária FNPŠ v rámci kontroly plnenia uznesení zo zasadnutí 
SR FNPŠ eviduje ako nesplnené nasledujúce uznesenia: 
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 12/4/2023 
SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 
08.06.2023  

L. Pitek T: neurčený T: stále trvá 

 
Členovia SR FNPŠ boli na zasadnutí dňa 09.11.2023 informovaní o nesplnení uznesenia č. 12/4/2023 SR FNPŠ 
v bode 2 zo dňa 08.06.2024, kde bol bývalý predseda SR FNPŠ p. L. Križan zaviazaný spolu s právnym oddelením 
kancelárie FNPŠ vypracovať právnu analýzu k možnému porušeniu ustanovenia § 10a zákona o fonde. Splnenie 
predmetnej úlohy bolo posunuté v súvislosti s novým návrhom na zmenu zákona o fonde. O tejto úlohe boli členovia 
SR FNPŠ priebežne informovaní p. L. Pitekom aj na predchádzajúcich zasadnutiach SR FNPŠ, pričom úloha stále 
trvá a nie sú známe nové skutočnosti v predmetnej veci. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnom bode programu. 
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SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI ZASADNUTIAMI 
SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a následne slovo odovzdal spracovateľovi materiálu p. P. Drenčákovi, ktorý 
všetkých prítomných členov SR FNPŠ informoval o dôvode zaradenia predmetného bodu do programu rokovania 
SR FNPŠ. V čase od posledného zasadnutia SR FNPŠ sa uskutočnili dve hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ 
podľa článku 6 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ v spojení so smernicou Fondu na podporu športu o prijímaní 
rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie „per rollam“ (ďalej len „smernica“), a to  
 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 03/2024 vo veci „Schvaľovanie návrhu na zmenu rozpočtu Fondu 
na podporu športu na rok 2024“ podľa § 4 ods. 3 písm. l) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov, a to postupom podľa článku 2 ods. 7 smernice. 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 04/2024 vo veci „Schvaľovanie návrhu výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001 a zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu k výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach 
do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001“ podľa § 4 ods. 3 písm. c) zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu 
športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov, a to postupom podľa článku 2 ods. 7 smernice. 

 
HLASOVANIE „PER ROLLAM“ SR FNPŠ Č. 03/2024 (v termíne od 06.09.2024 do 08.09.2024) 
Podľa článku 3 smernice kancelária FNPŠ (ďalej len „predkladateľ“) zaslala všetkým členom SR FNPŠ návrh 
uznesenia na hlasovanie „per rollam“ spolu s podkladmi, ktoré boli členom doručené prostredníctvom zdieľaného 
dokumentu Microsoft OneDrive - Fond na podporu športu. 
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NÁVRH UZNESENIA: 
„1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stanovisko dozornej rady Fondu na podporu športu 
prijaté uznesením hlasovaním „per rollam“ DR FNPŠ č. 1/2024 zo dňa 04.09.2024 k predloženému návrhu zmeny 
rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024.   
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje na návrh predsedu správnej rady Fondu na podporu športu 
zmenu rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024.“  
 
Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr však 
do 8. septembra 2024 (nedeľa) do 23:59 hod. formou:   

 
Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 

uznesenia. 
 

Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu dva (2) dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“, a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 03/2024. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa považuje 
za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie. Dňa 9. septembra 2024 predkladateľ vykonal spočítanie 
výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per rollam“ sa zúčastnili ôsmi (8) členovia SR FNPŠ z celkového 
počtu 11 členov. Traja (3) členovia SR FNPŠ nehlasovali. Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno konštatovať, že 
hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 03/2024 bolo platné.  
 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ je predkladaný 
návrh uznesenia schválený, ak za jeho schválenie hlasovala bez výhrad a pripomienok nadpolovičná väčšina 
všetkých členov SR FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti.  
 
Hlasovania o návrhu uznesenia sa zúčastnilo celkovo 8 z 11 členov SR FNPŠ, pričom členovia SR FNPŠ 
hlasovali nasledovne: ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0, NEHLASOVALI: 3 (p.Dráb, p. Lažo, p. Božik). Hlasovaním 
„per rollam“ bolo navrhované uznesenie prijaté. 
 
Vznesené pripomienky v rámci hlasovania „per rollam“: žiadne  
 
a 
 
HLASOVANIE „PER ROLLAM“ SR FNPŠ Č. 04/2024 (v termíne od 06.09.2024 do 08.09.2024) 
Podľa článku 3 smernice kancelária FNPŠ (ďalej len „predkladateľ“) zaslala všetkým členom SR FNPŠ návrh 
uznesenia na hlasovanie „per rollam“ spolu s podkladmi, ktoré boli členom doručené prostredníctvom zdieľaného 
dokumentu Microsoft OneDrive - Fond na podporu športu. 
 
NÁVRH UZNESENIA: 
„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ 
číslo 2024/001 a poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu jej vyhlásením dňa 09.09.2024 podľa § 15 zákona 
o fonde.  
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ číslo 
2024/001.“  
 
Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr však 
do 8. septembra 2024 (nedeľa) do 23:59 hod. formou:   

 
Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 

uznesenia. 
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Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu dva (2) dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“, a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 03/2024. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa považuje 
za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie. Dňa 9. septembra 2024 predkladateľ vykonal spočítanie 
výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per rollam“ sa zúčastnili 10 členovia SR FNPŠ z celkového počtu 
11 členov. Jeden (1) členovia SR FNPŠ nehlasovali. Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno konštatovať, že 
hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 04/2024 bolo platné.  
 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ je predkladaný 
návrh uznesenia schválený, ak za jeho schválenie hlasovala bez výhrad a pripomienok nadpolovičná väčšina 
všetkých členov SR FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti.  
 
Hlasovania o návrhu uznesenia sa zúčastnilo celkovo 10 z 11 členov SR FNPŠ, pričom členovia SR FNPŠ 
hlasovali nasledovne: ZA: 10, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0, NEHLASOVALI: 1 (p. Bečarik). Hlasovaním „per rollam“ 
bolo navrhované uznesenie prijaté. 
Vznesené pripomienky v rámci hlasovania „per rollam“: žiadne 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania 
„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Pán L. Pitek otvoril bod programu a informoval členov SR FNPŠ o dôležitých skutočnostiach od jej posledného 
zasadnutia. Stručne zhrnul aktuálny stav financií a projektov, pričom uviedol, že FNPŠ získal dodatočných 22 
miliónov eur, čím sa rozpočet na tento rok zvýšil na 60 miliónov eur. Z tohto bolo 5 miliónov alokovaných na výzvu 
pre obce s menej ako 3000 obyvateľmi a ďalších 17 miliónov je alokovaných na projekty ŠINV. Spomenul aj 
prebiehajúce rokovania so športovými zväzmi, vrátane Slovenského stolnotenisového zväzu, ktorý plánuje 
rekonštrukciu a prístavbu k Národnému stolnotenisovému centru, a rokovanie v súvislosti rozvojom 
paralympijského centra v Dolnom Kubíne. Ďalej hovoril o príprave výzvy INFRA 5, pri ktorej sa budú v rámci 
plánovanej diskusie nastavovať jej parametre a podmienky. Ďalej informoval o svojej komunikácii s nadáciou 
Zastavme korupciu, ktorá ho oslovila s požiadavkou na rozhovor týkajúci sa prerozdeľovania príspevkov žiadateľom 
v rámci výzvy INFRA 4. Po analýze sa rozhodol poskytnúť písomné stanovisko, v ktorom zdôraznil transparentnosť 
a spravodlivé regionálne rozdelenie prostriedkov v rámci predmetnej výzvy. Poukázal tiež na zavádzajúce 
informácie v reportáži, pričom potvrdil, že FNPŠ funguje podľa zákona a jeho rozhodovacie procesy sú legitímne. 
V závere avizoval, že bude pokračovať v obhajobe dobrého mena FNPŠ, aby zabránil akýmkoľvek 
neopodstatneným útokom a špekuláciám v médiách. Spomenul tiež, že uvažuje o ďalšej tlačovej komunikácii so 
štátnymi predstaviteľmi, aby sa zabezpečilo, že verejnosť bude správne informovaná o aktivitách a činnosti fondu. 
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PROJEKTOV VÝZNAMNÝCH SÚŤAŽÍ ORGANIZOVANÝCH 
NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 a 2025  
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a následne odovzdal slovo spracovateľovi materiálu p. L. Antolovej, aby 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR 
v rokoch 2024 a 2025.  

 
Informácia o aktuálnom stave 
 

• Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní žien Jasná 2024 – 766 000,- eur 
 

Vyúčtovanie príspevku Zväzu slovenského lyžovania bolo ukončené dňa 28.6.2024. 
Vizibilita fondu vyplývajúca z čl. VII. Zmluvy o príspevku na projekt podpory významných súťaží č 2023/VSP/001 
bude uzatvorená po 70. Veľkej Cene Slovenska v zjazdovom lyžovaní, ktorú Medzinárodná lyžiarska a 
snowboardová federácia FIS zaradila medzi kvalifikačné podujatia na Zimné olympijské hry 2026, a ktorá sa 
uskutoční v termíne 10. až 11. marca 2025 v areáli snežných športov Štrbské Pleso. 
 

• Majstrovstvá Európy vo futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025 – 2 500 000,- eur 
 

Rozhodnutie o poskytnutí finančného príspevku bolo žiadateľovi SFZ Event s.r.o. zaslané 20.8.2024. Následne 
sa uskutočnilo rokovanie so zástupcami žiadateľa, na ktorom obe strany prerokovali návrh zmluvy, pričom aktuálne 
žiadateľ predkladá plán vizibility Fondu na podporu športu počas podujatia. 
 

• Majstrovstvá Európy dorastu (U18) v atletike – 484 000,- eur 
 
Slovenský atletický zväz aktuálne predkladá vyúčtovanie a záverečnú správu prostredníctvom systému eGrant. 
 
Všetky sprievodné dokumenty tvoria súčasť priečinka v podkladoch pre 53. zasadnutie SR FNPŠ. 
 
Následne nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol 
hlasovať o  návrhu uznesenia v rámci bodu programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 7/7/2024 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
významných súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0  
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne 
 
 
8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI O ZMENU 
HARMONOGRAMU PROJEKTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI O PREDĹŽENIE TERMÍNU NA ČERPANIE 
PRÍSPEVKU UPRAVENÉHO V ZMLUVE O PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU  
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu p. S. Ondrejčákovej, ktorá informovala 
o aktuálnom stave projektov výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva 
č. 2021/004“) a uviedla súhrnné údaje ku dňu konania zasadnutia, pričom pripomenula, že oprávnené obdobie 
pre čerpanie príspevku v rámci 2. infraštruktúrnej výzvy FNPŠ bude ukončené ku dňu 31.12.2024. Prijímatelia majú 
na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť predložiť záverečnú správu projektu do systému eGrant do 
30.10.2024 vrátane. 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 31 758 689,54 € 

Aktuálny stav rezervovaných prostriedkov 21 357 659,90 € 

Poskytnuté zdroje celkom 19 807 754,02 € 

 
ZAZMLUVNENÉ PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ 
 
Projekt č. 160 - BR ACADEMY 
 
Názov projektu: Stavebné úpravy, prístavba a nadstavba zázemia športového areálu, Žilina - Brodno 
 
Výška príspevku: 483 196,39 EUR 
 
Prijímateľ predložil žiadosť o predĺženie termínu na čerpanie príspevku dojednaného v Zmluve o príspevku na 
projekt podpory športu č. Z-2021/004-160 z 31.10.2024 na 31.12.2024 tak, ako je uvedené vo Výzve na 
predkladanie žiadostí o príspevok na projekt podpory športu č. 2021/004 v programe “Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry, a to z dôvodu potreby vysporiadania majetkovoprávnych vzťahov 
k pozemkom s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., čo ovplyvnilo predpokladaný termín vydania kolaudačného 
rozhodnutia na projekt. 
 
Stanovisko kancelárie: Kancelária FNPŠ nemá výhrady voči schváleniu žiadosti. 
 
Projekt č. 161 - Canis club Liptov 
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Názov projektu: Moderný multifunkčný športový areál pre rozvoj horolezectva a boulderingu 
 
Výška príspevku: 291 773,93 EUR 
 
Prijímateľ predložil dňa 12.09.2024 žiadosť o zmenu rozpočtu projektu a spôsobu spolufinancovania. Pôvodný 
rozpočet sa dopĺňa o položky, ktoré pri podaní žiadosti neobsahoval (Volejbalové ihrisko a Úpravy areálu) a 
vypúšťajú sa položky, ktoré sa nebudú realizovať (Pumptrack). Zároveň sa menia konečné sumy niektorých 
položiek projektu z dôvodu vynútených zmien počas realizácie projektu.  
 
Vlastné zdroje na spolufinancovanie, preukázané pri podaní žiadosti disponibilným zostatkom na účte prijímateľa 
sa menia na zdroje tretích osôb na základe zmlúv o pôžičke.  
 
Stanovisko kancelárie: Prijímateľ dostatočne preukázal a vydokladoval zmeny v rozpočte a 
spolufinancovaní. Kancelária FNPŠ nemá výhrady voči schváleniu žiadosti. 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol 
hlasovať o zvyšných návrhoch. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o predĺženie termínu 
na čerpanie príspevku upraveného v zmluve o príspevku na projekt podpory športu č. Z-2021/004-160 
v zmysle žiadosti č. 160 (BR ACADEMY, s.r.o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu rozpočtu a spôsobu 
spolufinancovania projektu v zmysle žiadosti č. 161 (Canis club Liptov) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
9. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2022/002 
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a následne odovzdal slovo spracovateľovi materiálu p. S. Ondrejčákovej, ktorá 
informovala prítomných o súhrnných údajoch v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
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na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“). 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 33 417 724,42 € 

Aktuálny stav rezervovaných prostriedkov 30 907 114,62 € 

Poskytnuté finančné zdroje celkom 24 899 974,35 € 

Poskytnuté v mesiaci júl 2024 753 487,47 € 

 
ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÉ NEMAJÚ PODPÍSANÚ ZMLUVU O PRÍSPEVKU 
 

Č.p. Prijímateľ Projekt Suma 

96 Obec Blatné Výstavba telocvične pri ZŠ 1 100 000,00 € 

1   1 100 000,00 € 

Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek 
navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
10. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2023/001 
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a následne odovzdal slovo spracovateľovi materiálu p. S. Ondrejčákovej, ktorá 
krátko informovala prítomných o súhrnných údajoch v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavby, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 (ďalej 
len „výzva č. 2023/001“).  
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Počet schválených projektov 73 

Schválená alokácia 35 473 464,16 EUR 

Počet zazmluvnených projektov 56 

 
AKTUÁLNY STAV  
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Kancelária FNPŠ od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 27.6.2024 pristupuje ku kontrole podmienok 
pred podpisom zmluvy a po splnení všetkých náležitostí sú žiadateľom postupne zasielané návrhy Zmluvy 
o príspevok na projekt podpory športu. 
 
Aktuálny stav účinných zmlúv: 56 
 
ZAZMLUVNENÉ PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ 
 
Projekt č. 78 – Mesto Trenčin 
 
Názov projektu: Výmena palubovej podlahy a mobilných tribún v Športovej hale v Trenčíne 
 
Výška príspevku: 707 629,83 € 
 
Dňa 9.8.2024 bola doručená žiadosť mesta Trenčín, ktorej predmetom je udelenie súhlasu prenájmu predmetu 
projektu a majetku obstaraného z príspevku v prospech subjektu Športový klub 1. FBC Trenčín o.z., s ktorým má 
mesto Trenčín dlhodobo uzatvorenú nájomnú zmluvu. Udelenie súhlasu sa vyžaduje v zmysle čl. XVI. Zmluvy o 
príspevku na projekt podpory športu. Žiadosť je k dispozícii k nahliadnutiu v rámci priečinka s podkladmi. 
Stanovisko kancelárie: Kancelária FNPŠ nemá voči tejto žiadosti výhrady. 
 
Projekt č. 54 Košický samosprávny kraj 
 
Názov projektu: Výstavba telocvične v Spišskej Novej Vsi 
 
Výška príspevku: 1 100 000,00 EUR 
Dňa 02.09.2024 bola doručená prijímateľom Košický samosprávny kraj Žiadosť o písomný súhlas najvyššieho 
orgánu poskytovateľa (príloha) s prenájmom alebo prenechaním do iného druhu užívania tretej osoby športovú 
infraštruktúru, ktorá je predmetom žiadosti o príspevok v rámci výzvy. 
 
Stanovisko kancelárie: Kancelária FNPŠ nemá výhrady voči schváleniu žiadosti. 
 
Projekt č. 149 – PassionPro football s.r.o. 
 
Názov projektu: Futbalové ihrisko v areáli FŠ v Leviciach 
 
Výška príspevku: 362 500,00 € 
 
Dňa 22.08.2024 bola doručená žiadosť prijímateľa, ktorej predmetom je zmena spolufinancovania projektu, a to 
zmena zloženia veriteľov a výška pôžičiek, pričom výška spolufinancovania príspevku ostáva nezmenená. 
Podklady k žiadosti sú k dispozícii v rámci priečinka s podkladmi. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ: Kancelária FNPŠ nemá výhrady voči zmene, nakoľko výška spolufinancovania 
ostáva zachovaná a mení sa len pomer jednotlivých veriteľov. 
 
Projekt č. 162 – Mesto Žiar nad Hronom 
 
Názov projektu: Rekonštrukcia športoviska v areáli 1. ZŠ - Žiar nad Hronom 
 
Výška príspevku: 274 654,20 EUR 
 
Dňa 30.08.2024 bola doručená Žiadosť o zmenu rozpočtu projektu, nakoľko počas realizácie vznikla potreba 
vyhotovenia Nájazdu a vsakovacej jamy, ktoré nefigurovali v pôvodnom rozpočte. V nadväznosti na tieto 
neočakávané výdavky prijímateľ upravil aj výdavky na ostatné položky rozpočtu tak, aby zmena neovplyvnila 
povahu a cieľ projektu a zároveň sa nenavýšili celkové výdavky na projekt. 
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Kancelária FNPŠ nemá výhrady voči schváleniu žiadosti. 
 
Oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci druhej infraštruktúrnej výzvy FNPŠ bude ukončené ku dňu 
31.12.2026. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť predložiť záverečnú správu 
projektu do systému egrant do 31.01.2027 vrátane. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek 
navrhol hlasovať o  predmetnom bode programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o udelenie súhlasu 
na prenájom predmetu projektu a majetku obstaraného z príspevku v prospech Športový klub 1. FBC 
Trenčín o.z. v rámci žiadosti č. 78 (Mesto Trenčín) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o udelenie súhlasu, 
na prenájom alebo prenechanie do iného druhu užívania tretej osoby športovú infraštruktúru v rámci 
žiadosti č. 54 (Košický samosprávny kraj) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spolufinancovania 
projektu, ktorej predmetom je zmena zloženia veriteľov a výška pôžičiek v rámci žiadosti č. 149 (PassionPro 
football s.r.o.), predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu rozpočtu projektu 
v rámci žiadosti č. 162 (Mesto Žiar nad Hronom) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a odernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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11. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 

PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 

INFRAŠTRUKTÚRY V OBCIACH DO 3000 OBYVATEĽOV“ Č. 2024/001 

 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ Lukáš Pitek a odovzdal slovo Radoslavovi Jenčušovi. Ten informoval o 
schvaľovaní a implementácii výzvy „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY V OBCIACH DO 3000 OBYVATEĽOV“ č. 2024/001, ktorá bola prerokovaná a schválená na 
predchádzajúcom zasadnutí správnej rady. Výzva bola oficiálne vyhlásená 9. septembra 2024, pričom 
prihlasovanie pre žiadateľov začne 10. októbra 2024 a potrvá do konca októbra 2024. Zdôraznil, že presný počet 
členov hodnotiacej komisie bude stanovený na základe počtu prijatých žiadostí. Vzhľadom na minulé problémy s 
únikom informácií z komisie napriek povinnosti mlčanlivosti, bude tentokrát správna rada oslovovať významné 
športové organizácie, aby nominovali svojich zástupcov do hodnotiacej komisie. Medzi oslovenými inštitúciami 
budú napríklad Slovenský futbalový zväz, Slovenský zväz ľadového hokeja, Slovenský paralympijský výbor, ZMOS 
a ministerstvá. Poukázal na dôležitosť transparentnosti a objektívnych kritérií v hodnotiacom procese a ubezpečil, 
že celý proces bude dôkladne kontrolovaný. Každú žiadosť budú hodnotiť minimálne dvaja nezávislí hodnotitelia, 
pričom systém losovania hodnotiteľov zostane zachovaný. Ak sa tento systém osvedčí, bude použitý aj v ďalších 
výzvach. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol hlasovať o predmetnej časti 
bodu programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 

Uznesenie č. 11/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0  
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol p. L. Pitek a vyzval členov SR FNPŠ a všetkých prítomných prísediacich, ak majú nejaké 
podnety na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
Pán M. Dráb vyjadril vďaku kancelárii FNPŠ za rýchlu a empatickú pomoc po úmrtí štatutára klubu v Chorvátskom 
Grobe. Ocenil promptnú reakciu a podporu, ktorá pomohla zmierniť obavy členov klubu aj manželky zosnulého z 
možného neúspechu projektu. Zdôraznil, že vďaka tejto rýchlej intervencii sa podarilo vyriešiť problémy bez 
komplikácií. 
 
Pán P. Bečarik sa na záver opätovne poďakoval za návštevu v jeho regióne a za prijatie dôležitého uznesenia 
(pozn. Zaradenie projektu Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi, žiadateľ Mesto Spišská Nová Ves 
do ŠINV), ktoré má veľký význam predovšetkým pre občanov a športovcov v danej lokalite. Vyjadril vďaku za všetku 
podporu a poprial všetkým len to najlepšie. 
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, p. L. Pitek navrhol hlasovať o predmetnej časti 
bodu programu. 
 
SR FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/7/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0  
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
 
 
Na záver zasadnutia sa p. L. Pitek poďakoval prítomným členom SR FNPŠ za konštruktívny prístup a 
bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  
 
 
 
 
Lukáš Pitek      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ    overovateľka 
 
 
 
Peter Drenčák 
zapisovateľ 
  



   

 

 23 

Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 19. septembra 2024:  
 
 
Uznesenie č. 1/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 
správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 2/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území mesta 
Spišská Nová Ves - história, stav a perspektívy predstavené zástupcami mesta. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 3/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 
infraštruktúry národného významu. 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt podpory 
športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení nasledovných projektov do programu športovej 
infraštruktúry národného významu  

a) Modernizácia zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi, žiadateľ Mesto Spišská Nová Ves 
b) Národné tréningové centrum žiactva - Malá Franková, žiadateľ IMMOBAU s.r.o.,  
c) Rekonštrukcia a modernizácia štadióna City Arena - štadión A. Malatinského, žiadateľ City-Arena a.s,  
d) Obnova zimného štadióna a vybudovanie tréningovej haly v Michalovciach, žiadateľ Mesto 

Michalovce 
e) Olympijské centrum talentovanej mládeže Stupava, žiadateľ Sport Park Stupava s.r.o. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu na základe žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa § 15a 
zákona o fonde predloženej žiadateľom IMMOBAU, s.r.o. doručenej písomne dňa 15.08.2023 a doručenej 
elektronicky do systému eGrant dňa 10.04.2024:  

a) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Národné tréningové centrum žiactva - Malá 
Franková“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške  4 966 648,63 €,- EUR 
podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde,  
b) poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po predložení všetkých potrebných podkladov a stanoviska Protimonopolného úradu SR k splneniu 
podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc.  

4. Správna rada Fondu na podporu športu na základe žiadosti o príspevok na projekt podpory športu podľa § 15a 
zákona o fonde predloženej žiadateľom City-Arena, a.s. doručenej písomne dňa 12.06.2024 a doručenej 
elektronicky do systému eGrant dňa 10.09.2024: 

a) schvaľuje poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Rekonštrukcia a modernizácia štadióna City 
Arena - štadión A. Malatinského“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške  
999 999,00 €,- EUR podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde,  
b) poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po predložení všetkých potrebných podkladov a stanoviska Protimonopolného úradu SR k splneniu 
podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc. 

T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 4/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 5/7/2024 SR FNPŠ: 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 
medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 6/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 7/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov významných 
súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 8/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2021/004. 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o predĺženie termínu na čerpanie 
príspevku upraveného v zmluve o príspevku na projekt podpory športu č. Z-2021/004-160 v zmysle žiadosti č. 160 
(BR ACADEMY, s.r.o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 9/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2022/002. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 10/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2023/001.  
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o udelenie súhlasu na prenájom 
predmetu projektu a majetku obstaraného z príspevku v prospech Športový klub 1. FBC Trenčín o.z. v rámci 
žiadosti č. 78 (Mesto Trenčín) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o udelenie súhlasu, na prenájom 
alebo prenechanie do iného druhu užívania tretej osoby športovú infraštruktúru v rámci žiadosti č. 54 (Košický 
samosprávny kraj) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, 
že žiadosť schvaľuje. 
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4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spolufinancovania projektu, 
ktorej predmetom je zmena zloženia veriteľov a výška pôžičiek v rámci žiadosti č. 149 (PassionPro football s.r.o.), 
predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť 
schvaľuje. 
5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci 
žiadosti č. 162 (Mesto Žiar nad Hronom) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 11/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 
v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
Uznesenie č. 12/7/2024 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
T: ihneď 
Z: Lukáš Pitek 
 
 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:   19. september 2024 

Miesto konania: Mestský úrad, Štefánikovo námestie 1, 052 70 Spišská Nová Ves 

 

Priezvisko a meno             Podpis 

Pitek Lukáš  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Dráb Miroslav  

Lažo Miroslav dištančne 

Hrbek Patrik  

Božik Jozef  

Záhončík Ján dištančne 

Pivovarník Ján  

Bečarik Pavol  

Ľalík Milan  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 19.09.2024 v Mestskom úrade, Štefánikovo 

námestie 1, 052 70 Spišská Nová Ves 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Tomáš Miloš 

(predseda DR FNPŠ) 

ospravedlnený 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia dištančne 

4. Drenčák Peter  

5. Ondrejčáková Silvia  

6. Noga Michal  

7. Ján Krišanda  

8. Vladimír Hovaňák  


